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Abstract (en)
[origin: ES8504514A1] The vertically ascending casting of a thin-walled metal pipe and integral end fitting from a bath of molten metal is
implemented using a housing 12 and a core 14 to mold the end fitting or bell housing and a tubular draw tube 6 to mold the pipe shank. The
end fitting E is first formed by forcing the metal to rise in the annular space 16 between the housing and the core, simultaneously forming the
initial section of the pipe shank. Once the end fitting has solidified it is extracted upwardly, step by step, while shank sections are simultaneously
withdrawn from the metal bath. These sections are also solidified step by step along a tapering front S in the bath until the desired length of pipe T
has been obtained.

Abstract (fr)
Coulée continue verticale ascendante d'un tuyau en fonte à emboîtement à partir d'un bain de fonte liquide. A l'aide d'une coquille (12) et d'un
noyau (14) donnant la forme de l'emboîtement, et d'une filière tubulaire (6) donnant la forme du fût, one forme d'abord l'emboîtement (E) en
faisant monter la fonte dans l'espace annulaire entre la coquille (12) et le noyau (14), et l'on forme aussi une amorce de fût, et après avoir laissé
solidifier l'emboîtement (E), on le fait monter pas à pas tout en entraînant hors du bain de fonte métallique, des portions tubulaires de fût, également
solidifiées pas à pas, jusqu'à ce que l'on ait la longueur de tuyau (T) voulue. Application à la coulée de tuyaux minces à emboîtement dont le
rapport épaisseur/diamètre, est inférieur à 10%.
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